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Gdańsk, 06.02.2020 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

IX SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. IX sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18:10 w czwartek 

06.02.2020 r. w siedzibie Rady Dzielnicy (lokal 220, ul. Jaśkowa Dolina 105 w Gdańsku). 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady IX sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność. 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zapytał, 

czy ktoś z radnych chce protokołować posiedzenie. Zgłosiła się Radna Olga Strojny, 

której powierzono to zadanie. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Radna Halina Wojnicz zwróciła uwagę, że nie jest znana z wyprzedzeniem treść 

informacji Zarządu Dzielnicy, które mają być przedstawione w pkt. 9. „Informacje 

Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo”. 

4.2. Radna Monika Matwiejszyn zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad: 

przesunięcie pkt. 9. „Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo” 

po pkt. 4. „Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo”. 

Wniosek przyjęto. 

(10 „za”, 3 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”) 

4.3. Przyjęto porządek obrad z zatwierdzoną wcześniej zmianą. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

5. Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

5.1. Zatwierdzono protokół z VIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

6. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

6.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przekazał radnym zestawienie 

wniosków do budżetu Rady Dzielnicy na rok 2020, które wpłynęły w terminie. 

6.2. Przekazano informację o spotkaniu ws. parku Uphagenów przy ul. Piecewskiej 

z urzędniczkami z Biura Rozwoju Gdańska, które projektują tę przestrzeń lokalną. 

6.3. Radny Radosław Nowak poinformował o tym, że prawdopodobnie w tym roku 

w dzielnicy powstanie Uniwersytet III Wieku. 

6.4. Rozdano radnym legitymacje przygotowane przez Biuro Rady Miasta Gdańska. 

7. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosku o przyznanie dodatkowych środków 

finansowych na realizację przedsięwzięcia z zakresu rozwoju infrastruktury. 

7.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki poinformował, na czym polega 

odtworzenie środków, które pozostały w rezerwie z poprzedniego roku 

budżetowego Rady Dzielnicy. Zaproponował, aby zgodnie ze wcześniejszymi 

ustaleniami pełna kwota została przeznaczona na inwestycję tzw. parku 

Uphagenów przy ul. Piecewskiej. 
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7.2. Zarząd Dzielnicy złożył autopoprawkę do projektu uchwały: dodanie w §1 pkt. 1 

numerów działek (nr 80/2 i 81/2 obręb 052), na których zrealizowana zostanie 

ww. inwestycja. 

7.3. Podjęto Uchwałę Nr IX/26/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wniosku o przyznanie dodatkowych środków finansowych na realizację 

przedsięwzięcia z zakresu rozwoju infrastruktury. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

8. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany trasy linii autobusowej nr 210. 

8.1. Radny Grzegorz Giżewski oraz Radna Olga Strojny poinformowali o wynikach 

przeprowadzonej w internecie ankiety dot. zmiany trasy linii autobusowej nr 210. 

Większość osób, które głosowały, opowiedziała się za pozostawieniem starej trasy. 

8.2. Zostały przedstawione również najważniejsze komentarze z ankiety: 

Przeciwko zmianie trasy: 

 z przystanku przy ul. Piecewskiej jest lepszy dostęp do dwóch przychodni, 

 jest to wydłużanie trasy (700 m), a autobusy i tak są spóźnione, 

 stara trasa zapewnia dogodny dojazd do szkół na dzielnicy, 

 nowa trasa powodowałaby dublowanie trasy tramwaju, która jest dobrze 

obsługiwana, 

 nowe przystanki byłyby za daleko dla mieszkańców jednostki G, 

 do CH „Morena” można dojść również od drugiej strony, 

 autobus nr 210 jeździ obecnie trasą, gdzie korki są mniej uciążliwe. 

Za zmianą trasy: 

 byłby lepszy dojazd z przystanku Piekarnicza do szkoły na Suchaninie, 

 jest to dobre rozwiązanie dla mieszkańców ul. Piekarniczej i okolic, 

 autobus nie musiałby jeździć przy przejściu dla pieszych przy Szkole 

Podstawowej nr 1. 

Inne sugestie: 

 autobusy jeżdżą przeładowane, powinna być zwiększona częstotliwość,  

 powinny być wykonywane zajazdy na węzeł integracyjny „Siedlce”. 

8.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki wyraził opinię, że należy 

przychylić się do decyzji większości głosujących w ankiecie. 

8.4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zgłosił wniosek o dodanie 

do projektu uchwały §2 o treści: „Rada Dzielnicy Piecki-Migowo 

po przeprowadzonych konsultacjach z mieszkańcami dot. projektu zmiany trasy 

linii autobusowej nr 210, decyduje się przekazać zgromadzone opinie do Zarządu 

Transportu Miejskiego w Gdańsku celem ich przeanalizowania”. Wniosek przyjęto. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

8.5. Radna Olga Strojny zobowiązała się przygotować analizę wyników ankiety. 

8.6. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił wniosek, aby początek 

§1 projektu uchwały brzmiał: „Rada Dzielnicy Piecki-Migowo negatywnie opiniuje 

projekt zmiany trasy linii autobusowej nr 210”. Wniosek przyjęto. 

(10 „za”, 2 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”) 
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8.7. Podjęto Uchwałę Nr IX/27/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie zmiany 

trasy linii autobusowej nr 210. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących się”) 

9. Informacja Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo dot. kontroli realizacji 

budżetu za rok 2019. 

9.1. Radna Olga Strojny z Komisji Rewizyjnej przedstawiła wstępną ocenę realizacji 

wniosków budżetowych za rok 2019. Zwróciła uwagę na to, aby środki wydawać 

możliwie najpełniej, ponieważ niewykorzystane przepadają. Ważne, aby składać 

sprawozdanie, co ułatwi pracę Komisji Rewizyjnej i komisjom opiniującym 

podobne projekty w kolejnych latach. Należy pamiętać, że działania finansowane 

przez Radę Dzielnicy mają za cel także promocję Rady Dzielnicy. 

10. Dyskusja w sprawie harmonogramu pracy nad wnioskami złożonymi do budżetu Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2020. 

10.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przekazał zestawienie 

wniosków zgłoszonych do budżetu 2020 wraz z zestawieniem kwot 

z poszczególnych kategorii. 

10.2. Poinformowano o zebraniach komisji, które będą odbywać się w kolejnym 

tygodniu. 

10.3. Radny Grzegorz Giżewski poinformował, że przygotował folder z wnioskami 

w formie elektronicznej, który będzie udostępniony radnym, żeby ułatwić 

zapoznanie się z ich treścią przed posiedzeniami komisji. 

10.4. Radny Radosław Nowak poinformował, że przy tworzeniu uchwały budżetowej 

w razie wątpliwości Zarząd Dzielnicy będzie konsultował się z przewodniczącymi 

komisji. 

10.5. Zarząd Dzielnicy postanowił pozostawić sobie decydowanie o środkach 

przeznaczonych na integrację mieszkańców i mieszkanek dzielnicy, w tym 

na festyny. 

10.6. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki polecił zwrócić szczególną 

uwagę na wnioski na działania „miękkie” na kwoty powyżej 10 000 zł. 

10.7. Radna Monika Matwiejszyn zapytała, z jakimi projektami były problemy 

w poprzednim roku. 

10.8. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki wymienił najczęściej 

występujące problemy i poinformował, że najmniej problematyczne były projekty 

realizowane we współpracy ze szkołami i jednostkami miejskimi. 

11. Zmiana składów osobowych komisji. 

11.1. Radna Julia Nowak poinformowała, że chciałaby dołączyć do Komisji Edukacji 

i Kultury na bieżącej sesji. 

11.2. Radna Halina Wojnicz poinformowała, że również chciałaby dołączyć do Komisji 

Edukacji i Kultury. 

11.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że konieczne 

jest podjęcie uchwały, aby zmienić skład komisji, a także zmiana porządku obrad. 

W związku z tym zgłosił wniosek o dodanie do porządku obrad pkt. 10 „Dyskusja 

i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/12/2019 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. w sprawie ustalenia składów osobowych 
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stałych Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo” przed pkt. „Komunikaty i wolne 

wnioski”. Wniosek przyjęto. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

11.4. W związku z pojawiającymi się wątpliwościami, Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Mateusz Zakrzewski zarządził oddzielne głosowanie obu kandydatur do Komisji 

Edukacji i Kultury: 

a. Radna Julia Nowak: 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

kandydaturę zaakceptowano 

b. Radna Halina Wojnicz: 

7 „za”, 6 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się” 

kandydaturę zaakceptowano 

11.5. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odczytał treść projektu 

uchwały. 

11.6. Podjęto Uchwałę Nr IX/28/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr II/12/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. 

w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

(9 „za”, 5 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”) 

12. Komunikaty i wolne wnioski. 

12.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, 

że 13.01.2020 r. otwarto Aleję Pawła Adamowicza (wcześniej tzw. ul. Nowa 

Bulońska). Trwają jeszcze prace wykończeniowe, a linia tramwajowa zostanie 

uruchomiona prawdopodobnie w maju 2020 r. 

12.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że zmieniają się 

zasady podziału kwot Budżetu Obywatelskiego na poszczególne dzielnice: 

50% środków będzie zależało od kwoty stałej dla każdej dzielnicy, a 50% od liczby 

mieszkańców zameldowanych w danej dzielnicy (poprzednio proporcje wynosiły 

30% do 70%). Jest to zmiana niekorzystna dla dużych dzielnic, takich jak 

Piecki-Migowo. Analogicznie do lat poprzednich, Rada Dzielnicy będzie miała 

możliwość opiniowania zgłoszone projekty. 

12.3. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że w ramach 

dotychczasowych kwot został wydzielony Zielony Budżet Obywatelski, który 

będzie stanowił 20% puli środków na projekty dzielnicowe oraz 30% puli środków 

na projekty ogólnomiejskie. Dodał, że Zielony Budżet Obywatelski będzie mógł 

być realizowany tylko i wyłącznie na terenach miejskich, natomiast pozostałe 

projekty będą mogły być realizowane również na terenach prywatnych, 

np. będących własnością spółdzielni, ale w takim wypadku konieczna jest zgoda 

właściciela nieruchomości. 

12.4. Radna Halina Wojnicz zgłosiła uwagę, że o terenach spółdzielni nie decyduje 

Zarząd, tylko i wyłącznie Walne Zgromadzenie. 

12.5. Radny Ryszard Kłos poinformował, że reprezentował Radę Dzielnicy podczas 

uroczystego otwarcia nowej hermetycznej kompostowni na Szadółkach. Radni 

podziękowali za jego obecność na tym wydarzeniu. 
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13. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zamknął obrady IX sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 20:10. 

 

 

Protokół sporządziła: Radna Olga Strojny 


